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  Zapisnika  14. sjednica Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice održane dana 12. prosinca 2022. 

 u 18,00 sati 
    
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
 
MARIO KRUŽIĆ  
IGOR IVANČIĆ  
IVA KARLIĆ   
IVAN SMOJVER  
SONJA POLONIJO  
VEDRAN ANTIĆ 
BRANKO KLEKOVIĆ 
VESNA CAR SAMSA 
IVAN ANTIĆ 
ZDRAVKO PERNAR  
KARLA KNEŽEVIĆ  
DALIBOR LATIN  
GRACIAN ČOP  
DAMIR LJUBANOVIĆ  
DINA DOMIJAN 
 
Gradonačelnik Grada Crikvenice Damir Rukavina, zamjenica gradonačelnika Ivona 
Matošić Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 
samoupravu Jasminka Citković, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
zaštitu okoliša Mario Zubčić voditeljica Odsjeka za upravljanje imovinom Marinela 
Krešić Ljubanović, , pročelnica Upravnog odjela za financije Jasna Perhat,  direktor 
VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d. o. o. Igor Uremović , Franko Gržetić direktor EKO 
Murvice, zamjenik direktora EKO Murvice Mario Jelčić, zapovjednik JVP Grada 
Crikvenice Robert Hrelja, viša stručna suradnica za opće i kadrovske poslove Sara 
Kolak Štula, viša stručna suradnica za odnose s javnošću i protokol - Ana Buterin,  
ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, direktorica TZ Grada Crikvenice 
Marijana Biondić, ravnateljica Dječjeg vrtića RADOST Crikvenica Martina Magaš, 
ravnateljica Ustanove u kulturi dr. Ivan Kostrenčić  Andrea Car Avdagić, ravnateljica 
Centra za pružanje usluga u zajednici Grada Crikvenice Edita Kalanj, ravnateljica OŠ 
Zvonka Cara Desirre Pečaver, ravnateljica OŠ Vladimira Nazora Deana Čandrlić 
Zorica,  predstavnik Bošnjačke manjine - Denis Beganović , Gordan Raguž – 
zainteresirani građanin. 
 
 

Aktualni sat 

Dina Domijan postavila je pitanje temeljem čega se uređuju naselja na području 

Grada, a vezano za kićenje i postavljanje rasvjete za božićne i novogodišnje blagdane. 

Vezano uz pitanje navodi da nam samo trgovi blješte a da su neki dijelovi Grada 

zakinuti kao Dramalj u kojem se naselju nalazi jelka bez rasvjete. Gotovo cijeli je 
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Dramalj u mraku. Drugo se pitanje odnosi na smanjeni broj stanovnika u Gradu 

Crikvenici po zadnjem popisu, tako da je Grad pao na ispod 10 000 stanovnika. To je 

znak da vlasti u Gradu vode zadnjih 10 godina lošu demografsku politiku. Postoji dojam 

da se činjenične stvari prikrivaju i forsiraju neke činjenice u medijima kako bi se prikrilo 

stvarno stanje. Primjerice naglašava da smo dobili nagradu za demografiju. Postavlja 

pitanje da li je cilj rast broja stanovnika i koje se mjere misle provoditi u tom smislu, jer 

Grad ne čine nagrade nego ljudi. Zamjenica gradonačelnika odgovara da se svake 

godine kupuje dodatna oprema kako bi se kićenje božićne rasvjete proširio i na ostale 

dijelove Grada. Međutim ovogodišnje kićenje još nije završeno i Dramalj će se 

osvijetliti. Po pitanju demografije gradonačelnik odgovara da Grad osluškuje potrebe 

gradjana te je za područje demografije nagrađen, iako stoji činjenica da smo po 

zadnjem popisu pali ispod 10 000 stanovnika. Po pitanju demografije gradonačelnik 

odgovara da je Crikvenica dobila nagradu za to područje, ali nažalost činjenica je da 

je po zadnjem popisu stanovnika pala na broj stanovnika ispod 10 000. 

Zdravko Pernar napominje da je prekop u Frankopanskoj ulici – na Petaku jako loše 

saniran, da je to strogi centar Grada i najfrekventniji dio i da isto treba pod hitno 

popraviti. Moli da se još jednom informiraju putem medija građani za isplatu božićnice. 

Zamjenica gradonačelnika odgovara da se je već nekoliko puta interveniralo prema 

izvođaču radova, nada se da će se isto riješiti u narednim danima. Informacija za 

isplatu božićnice dovoljno je oglašena, međutim ponoviti ćemo ukoliko treba. 

Sonja Polonijo iznosi primjedbu stanovnika Jurišićeve ulice u Crikvenici koja nije 

nakon radova aglomeracije sanirana. Prilikom izvođenja radova nogostup je odvojen 

od kolničkog djela i bujice vode za kišnih dana ulaze ljudima u kuće. Intervencija je 

nužno potrebna. Postavlja pitanje što se radi u parku kod plivališta jer je na terenu 

vidljivo da se rubnjaci cvjetnih aleja vade. Treće pitanje je kada će se na gradskom 

kupalištu postaviti koja košarica za smeće obzirom da je kupalište šetnica za lijepih 

dana. Javna rasvjeta na šetnici uz Dubračinu nije u funkciji već duže vremena. 

Ponavlja pitanje sa prošlih sjednica  u kojoj je fazi koncesioniranje gradskog kupališta. 

Direktor VIO Igor Uremović odgovara da će se Frankopanska asfaltirati do kraja tjedna, 

a Jurišićeva ulica staviti će se u prvobitno stanje i građanima će se dati pravovremena 

informacija. Zamjenica gradonačelnika odgovara da će se javna rasvjeta na šetnici 

Dubračina sanirati. Na pitanja koja su vezana za EKO Murvicu zamjenica naglašava 

da je vijećnica savjetnica direktora EKO Murvice te je odgovore mogla naći i u svom 

poduzeću, na što Sonja Polonijo naglašava da ista pitanja postavljaju građani i da je 

važno da se čuju sa ove govornice. 

Karla Knežević postavlja pitanje da li će novi izvođač radova Butik hotela na trgu 

sanirati oštećenja koja su nastala na javnoj površini. Nadalje postavlja pitanje da li je 

vijećnik Mario Kružić u sukobu interesa kao ravnatelj Županijske lučke uprave i ujedno 

gradski vijećnik. Ista se situacija dešava u Opatiji i Rabu. Gradonačelnik odgovara da 

će se nedostaci i oštećenja sanirati na trgu, ukoliko ih ne sanira izvođač Grad će 

sanirati o svom trošku i aktivirati njihovu zadužnicu. Po pitanju ravnatelja Županijske 

lučke uprave konsultirali smo povjerenstvo za sukob interesa i čekamo odgovor. 

Mario Kružić pozvao je nazočne da minutom šutnje odaju počast preminulom 

dugogodišnjem predsjedniku Udruge umirovljenika Anđelku Manestru, nakon čega je 
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održana minuta šutnje. Postavlja pitanje što je sa osnovicom plaće zaposlenika u JVP 

koja se je godinama smanjila i da li je broj zaposlenika u JVP zakonski dovoljan za 

područje Grada Crikvenice. Drugo se pitanje odnosi na poduzetnički inkubator za koji 

ima upit da li je točno da se ukida. Nadalje postavlja pitanje o visini božićnice koju su 

dobili zaposlenici Gradske uprave, u javnim ustanovama i  svi zaposleni u trgovačkim 

društvima čiji je Grad osnivač ili suosnivač. Iduće je pitanje  da li se je novom javnom 

rasvjetom uštedilo na potrošnji električne energije. Zamjenica gradonačelnika Ivona 

Matošić Gašparović odgovara da je sa sindikatom JVP dogovoreno usklađivanje plaća, 

odnosno da su se iste povećale 4 %, a dogovoren je za iduću godinu rast od 3%. 

Robert Hrelja zapovjednik JVP odgovara na pitanje o broju zaposlenosti u JVP 

naglašavajući da je isto kompleksno pitanje. 2012 godine bilo je 20 zaposlenih. Broj 

zaposlenih varira obzirom na Plan ugroženosti od požara koji se mijenja. Svima je u 

interesu veći broj zaposlenih obzirom i na sigurnost od požara. Sada postoji problem 

što je Crikvenica pala sa brojem stanovnika ispod 10 000, što će utjecati prilikom 

donošenja Plana ugroženosti od požara. Broj stanovnika kod donošenja ovog plana 

presudan je. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da se je modernizacijom javne 

rasvjete uštedjelo što je vidljivo na broju potrošenih kilovata. Zamjenica gradonačelnika 

odgovara da se poduzetnički inkubator ne ukida, međutim da je iz prethodnog 

funkcioniranja istog postalo vidljivo da je ovakav oblik  neodrživ i razmišlja se o 

reorganizaciji kada se ispita tržište. Gradonačelnik odgovara da je predviđena 

božićnica u iznosu od 1 000,00 kuna. Mario Kružić nije zadovoljan odgovorima i 

naglašava da je amandman za povećanje plaća prihvaćen u iznosu od 6%, da ukoliko 

se je na javnoj rasvjeti uštedjelo zašto je u prijedlogu proračuna planiran isti iznos kao 

i lanjske godine, da je poduzetničkom inkubatoru  rebalansom povećana subvencija 

iako je sa 5 pao na 2 zaposlena, te za odgovor o božićnicama traži pisani odgovor. 

Branko Kleković postavlja pitanje kada ide katastarska izmjera Jadranova, te što je 

sa zgradom MO zapad. Zamjenica gradonačelnika odgovara da katastarska izmjera 

Jadranova ide početkom iduće godine. Za zgradu MO zapad uskoro će biti gotova 

građevinska dozvola. 

Vedran Antić napomenuo je i zahvalio da Trg u Selcu konačno svjetli. Postavlja pitanje 

što je sa ribarskom kućicom u Selcu. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da će se 

javna nabava ponoviti. 

Gracian Čop navodi da će Ministarstvo znanosti i obrazovanja uvesti za sve učenike 

osnovnih škola besplatan doručak. S tim u vezi postavlja pitanje da li su naše škole 

spremne i opremljene za to. Nadalje postavlja pitanje što je sa zgradom u Kotorskoj 

ulici koja je trebala imati društvenu namjenu, a na zadnjem proračunu SDP PGS i treći 

blok skinuo je sredstva amandmanom za tu namjenu. Pročelnica Jasminka Citković 

odgovara da su škole obavještene, pripremaju se a sve će ići tek drugo polugodište.  

Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da je sa Ministarstvom 

socijalne skrbi i VIO dogovoreno da će u zgradi na drugom katu biti prostor za dnevni 

boravak, koji će se sada planirati na drugom mjestu a prostori u Kotorskoj biti će 

predviđeni za kancelarije mirovinskog i zdravstvenog osiguranja te kancelarije VIO 

Vodovod Žrnovnica. 
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Damir Ljubanović upoznaje nazočne kako postoje mnoge pritužbe građana i 

upravitelja stambenih zgrada na obavljanje dimnjačarskih usluga, odnosno 

koncesionara koji taj posao obavlja na području Grada Crikvenice. Zamjenica 

gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da se je sa koncesionarom već 

održao sastanak gdje su izrečena određena upozorenja ukoliko se usluga ne poboljša, 

a ukoliko se nastave isti problemi spremni smo i na raskid ugovora. 

Ivan Smojver naglašava da u ovoj gradskoj vijećnici prečesto upotrebljavamo riječi 

krivična odgovornost te nezakonit  rad. Trebali bi se od tih riječi suzdržati. Nadalje 

navodi da nas je broj stanovnika koji je manji od 10 000 prema zadnjem popisu doveo 

u izbor i dodjelu nam nagrade za demografiju gdje smo svrstani u male gradove, pa se 

po tome da zaključiti da pad nije toliko loš. Postavlja pitanje kada ćemo donijeti odluku 

o određivanju roka građevinskih radova. Drugo se pitanje odnosi na pješački prijelaz 

na magistrali kod Dramlja  kod kojeg su izvađeni saobraćajni znakovi i nisu postavljeni 

natrag. Zamjenica gradonačelnika odgovara da će odluka o zabrani građevinskim 

radovima biti prezentirana za slijedeće vijeće. Za pješački prijelaz na magistrali u 

Dramlju znakovi će se ponovno postaviti kada se utvrdi stanje na terenu. 

Dalibor Latin postavlja pitanje da li je proveden natječaj za dodatna sredstva za 

sportske udruge. Zamjenica gradonačelnika odgovara da je natječaj gotov i da će 

odluka biti donijeta do sredine drugog tjedna. 

Ivan Antić postavlja pitanje što sa problemom pojavljivanja divljači u centru grada i u 

naseljenim područjima Grada Crikvenice. Drugo je pitanje gdje  će se održati 

maškarane zabave. Zamjenica gradonačelnika odgovara da su se vezano za problem 

s divljači održali sastanci sa lovcima i da se planira hajka prvi idući vikend. Kada se 

radi o maškaranim zabavama direktorica TZ Marijana Biondić odgovara da će se na 

glavnom trgu kada se digne klizalište postaviti šator. 

Vesna Car Samsa postavlja pitanje što je sa terminima za sportske klubove u 

Gradskoj sportskoj dvorani i u ostalim dvoranama. Da li ima preklapanja i slobodnih 

termina. Zamjenica gradonačelnika odgovara da je nekih nesuglasica bilo zbog 

preklapanja termina korištenja ali je najbolji put da se klubovi  zajednički dogovaraju. 

Iva Karlić postavlja pitanje što se čeka s transparentnošću proračuna. Kada se radi o 

terminima u sportskoj dvorani predlaže da bi se Grad trebao zajednički dogovoriti sa 

sportskim klubovima. Zamjenica gradonačelnika upoznaje nazočne da Ministar 

financija mora donijeti Pravilnik u kojem će se znati pravila o transparentnosti 

Proračuna. Kada se radi o sportskim klubovima Grad dnevno kontaktira sa svima i 

nastojati će se revidirati svi termini. Iva Karlić dodaje da je vidljivo da u Gradu nedostaje 

zajednica sportova. 

Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku a predsjednica je utvrdila 
da je sjednici nazočno 15 članova Gradskog vijeća. 
Predsjednica je predložila dopunsku točku dnevnog reda po hitnom postupku pod 
točkom 8. a koji je prijedlog zaprimila od kluba vijećnika SDP PGS. Radi se o  
Prijedlogu odluke o izmjeni odluke o porezima Grada Crikvenice. 
Vijećnici su sa 9 glasova ZA prihvatili slijedeći 
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Dnevni red : 
 
1. Verifikacija Zapisnika 13. sjednice Gradskog vijeća 
2. Prijedlog odluke o davanju ovlaštenja gradonačelniku za sklapanje izvansudske 

nagodbe  
3. Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Vijeća za dodjelu 

koncesijskih odobrenja  
4. Prijedlog odluke o osnivanju Kulturnog vijeća Grada Crikvenice  
5. Prijedlog odluke o donošenju II. izmjena i dopuna UPU zone ugostiteljsko-

turističke namjene „Nazor-Antić  
6. Referat Odbora  za izbor i imenovanje: 

6.1. Prijedlog rješenja o razrješenju članice i imenovanju člana Odbora za suradnju 
s gradovima - općinama , 
6.2. Prijedlog rješenja o razrješenju potpredsjednika i imenovanju potpredsjednice 
Komisije za dodjelu priznanja, 
6.3. Prijedlog rješenja o razrješenju članice i imenovanju članice Odbora za izbor i 
imenovanje. 

7. Prijedlog kandidature za dodjelu nagrade za životno djelo PGŽ i godišnje nagrade 
PGŽ  

8. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o porezima Grada Crikvenice 
 
 
 
 
 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika 13. sjednice Gradskog vijeća 

Uz primjedbu Karle Knežević da joj je u Zapisniku unijeto netočno ime  

vijećnici su sa  
15 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         

donijeli 
ZAKLJUČAK 

Verificira se Zapisnik 14. sjednice Gradskog vijeća uz ispravku koju je iznijela Karla 

Knežević. 

TOČKA 2. Prijedlog odluke o davanju ovlaštenja gradonačelniku za 

sklapanje izvansudske nagodbe  

Prijedlog odluke obrazložila je voditeljica Odsjeka Marinela Krešić Ljubanović. 
U raspravi su sudjelovali Sonja Polonijo, Branko Kleković, Mario Kružić i 
gradonačelnik. 
 
Vijećnici su sa 
14 glasova ZA 
1 SUZDRŽANIM glasom i 
0 glasova PROTIV         
prihvatili Prijedlog i donijeli 
 



 6 

ODLUKU                                           
o davanju ovlaštenja gradonačelniku za sklapanje izvansudske nagodbe  
(tekst Odluke KLASA: 740-01/22-01/07, URBROJ: 2170-5-06/02-22-5 prileži Zapisniku 
i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 3.Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice 

Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja  

Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Vjekoslava Glavan. 
U raspravi su sudjelovali Mario Kružić, Sonja Polonijo i zamjenica gradonačelnika. 
 
Vijećnici su sa 
14 glasova ZA 
1 SUZDRŽANIM glasom i 
0 glasova PROTIV         
prihvatili Prijedlog i donijeli 

ODLUKU 

o razrješenju člana i imenovanju članice Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja  

(tekst Odluke KLASA: 029-01/22-01/06, URBROJ:2170-5-04/01-22-11prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

 

TOČKA 4. Prijedlog odluke o osnivanju Kulturnog vijeća Grada 

Crikvenice  

Pročelnica Jasminka Citković obrazložila je točku dnevnog reda. 

U raspravi su sudjelovali Ivan Smojver, Branko Kleković, vesna Car Samsa, Dina 

Domijan, Mario Kružić, zamjenica gradonačelnika i gradonačelnik. 

Nakon rasprave predsjednica je predložila a vijećnici su  sa 

15 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
Donijeli 
ZAKLJUČAK 
Prolongira se donošenje Odluke o osnivanju Kulturnog vijeća te se upućuje molba 
nadležnim službama za što hitniji upit Ministarstvu uprave i pravosuđa 
 

TOČKA 5. Prijedlog odluke o donošenju II. izmjena i dopuna UPU 
zone ugostiteljsko-turističke namjene „Nazor-Antić 
 
Obrazloženje o Prijedlogu odluke dala je pročelnica Vjekoslava Glavan. 
Vijećnici su jednoglasna sa 
15 glasova ZA 
 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
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ODLUKU                                           
o donošenju II. izmjena i dopuna UPU zone ugostiteljsko-turističke namjene „Nazor-
Antić. 
(tekst Odluke KLASA: 350-01/22-01/05, URBROJ: 2170-5-07/01-22-43 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio).       
 

TOČKA 6. Referat Odbora  za izbor i imenovanje 

6.1. Prijedlog rješenja o razrješenju članice i imenovanju člana Odbora za suradnju 
s gradovima - općinama , 
6.2. Prijedlog rješenja o razrješenju potpredsjednika i imenovanju potpredsjednice 
Komisije za dodjelu priznanja, 
6.3. Prijedlog rješenja o razrješenju članice i imenovanju članice Odbora za izbor i 
imenovanje 
 
Predsjednik odbora za izbor i imenovanja Zdravko Pernar obrazložio je točke 
dnevnog reda nakon čega se je prišlo glasovanju. 
 
Vijećnici su sa 

15 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         

Prihvatili Prijedlog i donijeli 
RJEŠENJE 
o razrješenju članice Dine Domijan  i imenovanju Ivana Blaževića za člana  Odbora 
za suradnju s gradovima – općinama i međunarodnu suradnju 

(Tekst Rješenja KLASA: 021-01/21-01/70, URBROJ:2170-5-04/11-22-3 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

Vijećnici su sa 
14 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         

Prihvatili Prijedlog i donijeli 
      RJEŠENJE 

o razrješenju člana Borisa Borasa i imenovanju Dine Domijan za članicu  Odbora 
za izbor i imenovanje. 

(Tekst Rješenja KLASA: 021-01/21-01/52, URBROJ:2170-5-04/11-22-3 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

Vijećnici su sa 
14 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         

Prihvatili Prijedlog i donijeli 
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 RJEŠENJE 
o razrješenju potpredsjednika Borisa Borasa i imenovanju Dine Domijan za 
potpredsjednicu Komisije za dodjelu priznanja 

(Tekst Rješenja KLASA: 021-01/21-01/62, URBROJ:2170-5-04/11-22-5 prileži 

Zapisniku i čine njegov sastavni dio) 

 

TOČKA 7. Prijedlog kandidature za dodjelu nagrade za životno djelo 
PGŽ i godišnje nagrade PGŽ  
 
Prijedlog kandidature obrazložila je u ime predlagača – predsjednica Kluba vijećnika 
Trećeg bloka Sonja Polonijo . 
Vijećnici su jednoglasno sa  
 
15 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
0 glasova PROTIV         
donijeli 
 
ZAKLJUČAK 
1.Gradsko vijeće Grada Crikvenice  prihvaća Prijedlog kandidature za dodjelu Nagrade 

za životno djelo Primorsko-goranske županije i Godišnje nagrade Primorsko-goranske 

županije, predlagača Kluba vijećnika Trećeg bloka Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 

2.Zadužuje se nadležni Upravni odjel Grada Crikvenice za postupanje temeljem 

Javnog poziva  za podnošenje prijedloga za dodjelu nagrada Primorsko-goranske 

županije u 2022. godini. 

   
 

TOČKA 9. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o porezima Grada 
Crikvenice 

 
U ime predlagača Kluba vijećnika SDP PGS Prijedlog odluke obrazložio je Mario 

Kružić. 

U raspravi su sudjelovali Dina Domijan, Mario Kružić, pročelnica Jasna Perhat, 

gradonačelnik i zamjenica gradonačelnika. 

Predsjednica Gradskog vijeća dala je Prijedlog odluke na glasovanja i nakon 

provedenog glasovanja utvrdila da Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o porezima 

Grada Crikvenice nije prihvaćen jer se je za prijedlog izjasnilo 5 vijećnika dok je 6 bilo 

protiv i 4 suzdržana. 

 
 
Izvod iz Zapisnika pripremila 
Stručna referentica za pripremu  

sjednica Gradskog vijeća  i          

kolegij gradonačelnika 

DubravkaPobor 

Predsjednica  Gradskog vijeća  

mr.sc. Vesna Car Samsa, dipl.ing.
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